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L.dz.P- 357 /2022                               Warszawa, dnia 30 listopada 2022 r. 

 

Pan Jarosław Kaczyński 

Prezes 

Prawa i Sprawiedliwości 

 

Pan Mateusz Morawiecki  

Prezes Rady Ministrów  

 

Pan Adam Niedzielski 

Minister Zdrowia 

 

 

APEL 

Reprezentując podmioty zajmujące się dystrybucją na rynku farmaceutycznym, które 

codziennie dostarczają do milionów pacjentów produkty lecznicze, zwracamy się z prośbą 

o spowodowanie przyspieszenia prac nad nowelizacją ustawy z dnia 12 maja 2011 r. o refundacji 

leków, środków spożywczych specjalnego przeznaczenia żywieniowego oraz wyrobów 

medycznych (tj. Dz.U. z 2022 r. poz. 463). 

Jeżeli ze względu na dużą liczbę uwag nie jest możliwe procedowanie całej ustawy, prosimy 

o wyłączenie z przedmiotowej nowelizacji części, dotyczącej aptek i hurtowni farmaceutycznych.  

Podkreślamy, że zmagamy się z poważnym i częstym problemem braku leków, określonym 

coraz częściej, jako kryzys lekowy. Jednocześnie, trudna sytuacja ekonomiczna, tego sektora 

sprawia, że stajemy przed ryzykiem ograniczenia dostaw niezbędnych leków dla blisko 40 

milionów polskich pacjentów. Ww. ustawa o refundacji leków nie była nowelizowana w 

przedmiotowym zakresie od 2011 r. Pracując w warunkach finansowych ustalonych blisko 

11 lat temu, w obliczu łącznej kilkudziesięcioprocentowej inflacji, dramatycznie rosnących 

kosztów po stronie hurtowni farmaceutycznych i aptek, chociażby kosztów osobowych i kosztów 

paliwa po stronie dystrybucji, kosztów utrzymania magazynów i rosnących płac, informujemy, że 

http://www.nia.org.pl/
mailto:nia@polbox.pl


 

Naczelna Izba Aptekarska 
 

ul. Długa 16, 00-238 WARSZAWA 
Telefon: 22 635-92-85, 22 635-06-70, Faks: 22 887-50-32 

http://www.nia.org.pl,  e-mail: nia@nia.org.pl 
 

przedłużające się prace nad ustawą wkrótce doprowadzić mogą do radykalnego ograniczenia 

dostaw tych leków i zaopatrzenia pacjentów. 

Mając na uwadze powyższe, prosimy o jak najszybsze procedowanie przedmiotowej ustawy.  

 

Z wyrazami szacunku, 

      
Prezes zarządu ZPHF         Prezes Naczelnej Rady Aptekarskiej 

         

http://www.nia.org.pl/
mailto:nia@polbox.pl

